
	
	

Novembernytt	fra	Sarpsborg	Arbeiderparti!	

Først	og	fremst	–	takk	for	at	du	velger	å	være	medlem	av	vårt	parti.	Vi	er	det	desidert	største	partiet	i	
Sarpsborg,	noe	som	gjør	oss	i	stand	til	å	ha	stor	innflytelse	på	det	som	skjer	i	kommunen	vår.	Styret	
har	en	målsetning	om	å	nå	ut	til	alle	våre	medlemmer	med	relevant	informasjon.	Derfor	dette	
nyhetsbrev.	Vår	målsetning	er	å	komme	med	4-5	nyhetsbrev	i	halvåret.	

Møte	for	nye	medlemmer.	
Vi	har	fått	mange	nye	medlemmer	i	2017.	For	å	bli	kjent	med	dem,	og	for	at	de	skal	bli	kjent	med	oss,	
arrangerer	vi	et	møte	i	bystyresalen	(Sarpsborg	rådhus)	torsdag	7.	desember	klokken	17.30.	Der	kan	
de	nye	møte	partileder,	gruppeleder	og	ordfører.	Er	du	ny,	håper	vi	å	se	deg	der.	

Medlemsmøte.	
Samme	dag	arrangerer	partiet	et	møte	for	alle	medlemmer.	Dette	møtet	starter	klokken	18.30,	også	i	
bystyresalen.	Her	skal	vi	velge	partiets	valgkomite	for	neste	år.	Ellers	er	temaet	for	møtet	
«Kommuneplanens	samfunnsdel	for	Sarpsborg	2018	–	2030».	Dette	er	en	særdeles	viktig	plan	som	
sier	mye	om	hvordan	Sarpsborg	skal	utvikle	seg	framover.	Vi	er	en	by	i	vekst.	Så	er	det	opp	til	oss	
hvordan	denne	veksten	skal	styres.	Veksten,	målene	og	strategiene	må	være	miljømessig,	økonomisk	
og	sosialt	bærekraftige.	Det	foreslås	også	en	ny	visjon	for	Sarpsborg.	Vil	du	lese	mer	om	hva	denne	
visjonen	forslås	å	være?	Les	hele	planen	på		
https://sru.sarpsborg.com/api/utvalg/617962/moter/3550574/behandlinger/1/1		

Sarpsborg	scene.	
Etter	at	Sarpsborg	kommune	overtok	det	tradisjonelle	Folkets	hus,	har	det	skjedd	mye.	Alle	som	har	
vært	der	vet	at	vi	er	i	ferd	med	å	få	en	moderne	fullverdig	scene.	Noe	gjenstår	fortsatt,	og	
Arbeiderpartiet	er	innstilt	på	å	fullføre	jobben.	Vi	må	få	til	en	fullverdig	universell	utforming	slik	at	
stedet	er	for	alle.	Så	skal	vi	utvide	scenen	og	sceneåpningen,	og	vi	skal	vurdere	å	bygge	en	
orkestergrav	sammen	med	fylkeskommunen.	Hvordan	det	skal	gjøres	kan	du	lese	mer	om	
https://sru.sarpsborg.com/api/utvalg/617962/moter/3550574/behandlinger/5/0		

Avfallsplanen.	
Håndtering	av	avfall	er	en	viktig	kommunal	oppgave.	Sarpsborg	har	i	dag	et	godt	system,	men	vi	kan	
bli	bedre.	Det	vurderes	nå	om	hver	husholdning	også	skal	ha	egen	beholder	for	glass	og	
metallemballasje.	Det	vurderes	også	å	opprette	et	deponi	til	for	å	avlaste	gatedalen.	Hvor	det	
foreslås?	Les	https://sru.sarpsborg.com/api/utvalg/618382/moter/3550457/behandlinger/2/0		

Budsjett	–	Arbeiderpartiet	styrker	den	sosiale	profilen!	
Rådmannen	har	lagt	fram	sitt	budsjettforslag	for	2018.	Vi	har	et	driftsbudsjett	på	nesten	3	milliarder.	
Allikevel	er	det	behov	for	endringer	og	nedskjæringer.	Det	handler	hele	tiden	om	å	prioritere.	
Arbeiderpartiet	er	fornøyd	med	de	fleste	av	de	prioriteringer	som	gjøres,	men	vi	har	også	en	del	
forslag	til	endringer.	Vi	vil	ikke	legge	ned	Tune	bibliotek	eller	Varteig	barnehage.	Arbeiderpartiet	kan	
heller	ikke	være	med	på	å	legge	ned	utekontakten.	Så	vil	vi	styrke	ytterligere	innsatsen	for	barn	og	
unge.	Det	gjør	vi	ved	å	legge	inn	penger	til	flere	lærere	og	flere	helsesøstre.		


